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ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Εθνικής  Άμυνας

Θέμα : «Καταγγελία για κακές συνθήκες διαβίωσης οπλιτών στο ΚΕΤΘ Αυλώνα»  

                                                      
Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με καταγγελίες γονέων οπλιτών της ΕΛΔΥΚ, που επαναπατρίσθηκαν στις 31
Μαϊου 2020, εκ των 530 επαναπατρισθέντων, οι 100 περίπου συνάδελφοί  τους έπρεπε
να μπουν σε καραντίνα για τον κορωνοϊό και για τον λόγο αυτό, τοποθετήθηκαν στο
ΚΕΤΘ,  στον  Αυλώνα,  σε  εγκατάσταση  που  δεν  πληροί  τις  στοιχειώδεις  υποδομές
φιλοξενίας  οπλιτών.  Οι  παραπάνω  εγκαταστάσεις  φιλοξενίας,  όμως,  όπως  μας
μετέφεραν οι γονείς τους, ήταν απαράδεκτες, κάνοντας λόγο για έλλειψη στοιχειώδους
καθαριότητας  και  ειδών  καθαρισμού,  αλλά  και  για  υδραυλικές  εγκαταστάσεις
«τριτοκοσμικές»,  που  ήταν  φανερό  ότι  δεν  χρησιμοποιούνται,  εδώ  και  χρόνια,
ελλοχεύοντας κινδύνους για την υγεία τους. Πέραν αυτών, καταγγέλλεται ότι, δεν είχε
ληφθεί πρόνοια για την επαρκή σίτιση των εν λόγω οπλιτών, ενώ το ΚΨΜ στη μονάδα
δεν  διέθετε  επαρκές  στοκ  τυποποιημένων  τροφίμων  για  να  συμπληρώσουν  οι
προαναφερόμενοι στρατιώτες, έστω με δικά τους έξοδα, την διατροφή τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κος Υπουργός:

1. Είναι  σε  γνώση σας  οι  παραπάνω καταγγελίες;  Αν  ναι,  θα ζητηθούν οι  σχετικές
ευθύνες για την κακομεταχείριση των οπλιτών μας;

2. Προτίθεσθε να μεταφέρετε τους οπλίτες μας αυτούς σε κατάλυμα με αξιοπρεπείς 
συνθήκες διαβίωσης; 

Ο  Eρωτών Βουλευτής  

Κυριάκος Βελόπουλος    
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